
Беџет Пацоли: Радостан сам што је Косово на петом скупу у оквиру берлинског процеса равноправан учесник са осталим земљама, време је за коначни споразум Косова и Србије
понедељак, 09 јул 2018 19:45

 Првог дана самита у Лондону, уочи самог почетка, односе Србије и Косова
коментарисао је министар спољних послова у косовској Влади Беџет Пацоли.

    Он каже да је веома радостан што је Косово на петом скупу у оквиру берлинског
процеса равноправан учесник са осталим земљама, а да су на столу интересантне теме
за дискусију. О повлачењу признања независности Косова, каже, нема никаквих
потврда.

  

"Нема повлачења, немамо никаквх проблема са земљама које су признале независност
Косова. Нисмо примили никакве ноте о повлачењу признања. Сви наши пријатељи су са
нама, сви до једног", рекао је Пацоли.

  

Министар спољних послова Косова Беџет Пацоли оценио је у Лондону да је дијалог о
нормализацији односа Косова и Србије донео напредак и позитивне резултате, али да је
време да се говори о коначном споразуму, који ће бити на добробит обе стране,
саопштило је министарство.

  

Учествујући у панелу на "Берлинском процесу" у Лондону, Пацоли је представио
приоритете и резултате Владе Косова високо оцењујући допринос који је дала
иницијатива земаља Западног Балкана познатија као "Берлински процес" на убрзању
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стварања инфраструктурних услова за економски развој и мир у региону кроз
конструктивну сарадњу.

  

Како је саопштило Министарство спољних послова Косова, Пацоли је говорио и о
побољшању перспективе младих у земљама Западног Балкана.

  

Он се на маргинама "Берлинског процеса" састао са високим представницима држава,
које учествују на лондонском самиту.

  

(Н1-Бета)
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